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GÜNTER DALMA MÁRIA 
ÉVES BESZÁMOLÓ 

A 2021-2022-es évben végzett tevékenységről 

ÁLTALÁNOS HK-S TEENDŐK 

 
 

▪ Részt vettem a HK rendszeres és rendkívüli ülésein. 

▪ Részt vettem: 

o 28 HK ülésen 

o 9 Kari tanácson 

o 1 Ünnepi Kari Tanácson 

o 2 Kari Tanulmányi Bizottság fegyelmi tárgyaláson 

o 9 Oktatási Bizottság ülésen 

o 8 Minőségbiztosítási Bizottság ülésen 

o Különböző workshopokon: 

▪ UMCS workshopon 

▪ TJT elvárások workshopon 

▪ PMCS workshop 

▪ Tervező MCS ülés 

o Különböző munkacsoporti üléseken: 

▪ 14 TMCS ülésen 

▪ 2 PR MCS ülésen 

▪ 1 UMCS ülésen 

o Részt vettem 4 Utánpótlásképzés alkalmon 

▪ Ügyeletet tartottam 15 alkalommal 

▪ Válaszoltam hallgatói kérdésekre/megkeresésekre levelezőlistákon, személyesen, telefonon és 

egyéb fórumokon összesen legalább 383 alkalommal. 

POSZTTAL KAPCSOLATOS TEENDŐK 

 
 
Tanulmányi Munkacsoport vezető 

▪ 14 TMCS ülést tartottam 

▪ Folyamatosan egyeztettem a tanulmányi munkacsoport tagjaival az elmúlt 1 év során 

bármilyen, az oktatási területhez köthető problémával, feladattal kapcsolatban. 

▪ Folyamatosan egyeztettem a TMCS futó projektjeinek vezetőivel a projektek haladásáról, 

kérdéseikről 

▪ Folyamatosan egyeztettem az Oktatási Referenssel (Koren Zoltánnal) a TMCS aktualitásokról, 

oktatási ügyeket érintő kérdésekről 

▪ Folyamatosan felügyeltem a munkacsoport feladatkövető rendszerét. 

▪ Rendszeresen frissítettem a levelezőlista tagságokat, karbantartottam a TMCS listáit 
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▪ Javaslatot tettem az oktatási bizottságok delegáltjaira (az év során 3 alkalommal), és 

folyamatosan tartottam velük a kapcsolatot 

o Kezeltem az esetleges év közbeni változásokat 

▪ Egész évben felügyeltem és irányítottam a tanulmányi levelezést 

o Ehhez kapcsolódóan a ciklus elején kialakítottam egy új rendszert a levélosztásra 

o Az újoncoknak segítettem bekapcsolódni a levelezésbe 

o Folyamatosan egyeztettem a válaszadókkal a levelek kapcsán felmerült kérdéseikről 

o Rendszeresen osztottam ki leveleket a munkacsoport tagjai között megválaszolásra 

▪ Kari Tanulmányi Bizottság elé előterjesztett vizsgás tárgyak kérelmeivel foglalkoztam. 

▪ A NEK-hez kapcsolódó oktatásszervezési szabályokkal foglalkoztam 

▪ Egyeztettem a TMCS jegyzőkönyvvezetőjével (Szalai Merse, majd Nagy Levenete) 

▪ Részt vettem a Közösségi pont bíráláson 2 alkalommal 

▪ A Kit keressek? projekt kapcsán összegyűjtöttem, hogy az Oktatási terület referenseit milyen 

kérdésekkel célszerű keresni 

▪ TMCS-s újoncok munkafelületeinkhez történő hozzáférésével foglalkoztam 

▪ Rendszeresen egyeztettem karunk bizottságainak oktatói delegáltjaival HK-sok különböző 

bizottságokban vállalt feladatai kapcsán, saját feladatok kapcsán 

▪ TMCS bemutatót tartottam az újoncképzéseken 2 alkalommal és ehhez kapcsolódóan 

interaktív feladat blokkot is tartottam 

▪ HK Tudástár szerkesztés, oktatási felület:  

o Frissítettem a tanulmányi levelezésről szóló cikket  

o Rögzítettem a TMCS vezető éves feladatait 

TANULMÁNYI MUNKACSOPORTBAN ELVÉGZETT FELADATOK 

 
 

▪ Félévente átnéztem és véleményeztem a ZH-rendeket és vizsgarendeket. 

▪ Az IRÜ tárgy problémáival foglalkoztam 

▪ A HK-sok projekttárgyakról alkotott véleményének felmérésével foglalkoztam az MBB Önálló 

Laboratórium munkacsoport feladata kapcsán 

▪ A villanyos Digitális technika 2 tárgy második házi feladatával kapcsolatos problémákkal 

foglalkoztam 

▪ Véleményeztem a Bevezetés a számításelméletbe 2 és a Rendszeroptimalizálás tárgyak zh-inak 

tervezett formáját 

▪ Frissítettem a Tanulmányi Munkacsoport faliújságját az irodában 

▪ A Hálózatba Kapcsolt Adatbázisok tárgy problémájával foglalkoztam 

▪ A Szociológia tárgy ZH-jának problémájával foglalkoztam 

▪ Az Üzleti jog tárgy évközi tesztjeivel kapcsolatos problémákkal foglalkoztam 

▪ Az IRÜ tárgy oktatóival kapcsolatos kommunikációs nehézségekkel foglalkoztam 

▪ A Rendszermodellezés tárgy ZH-jának, majd PótZH-jának problémáival foglalkoztam 

▪ Véleményeztem a kompetenciaalapú TAD-okat 

▪ IMSc pontok rendszerével foglalkoztam 

▪ A KTH nyári hírlevele kapcsán, átsorolással kapcsolatos kérdésekkel foglalkoztam 
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▪ Átnéztem a következő évi bizottsági üléstervet (Kari Tanács és hozzá szorosan kapcsolódó 

bizottságok) 

▪ Az importálható ZH naptárakkal foglalkoztam 2 alkalommal 

▪ Frissítettem a 0. tanköri anyagot 

▪ Foglalkoztam az infós Digitális technika tárgy gyakorlatainak hosszához kapcsolódó 

problémával 

▪ Foglalkoztam a csak angol nyelvű segédanyagokkal elérhető mintatantervi tárgyak problémáival 

▪ Foglalkoztam a visszasorolási kormányrendelet következményeivel 

▪ Foglalkoztam a 0. matematika ZH problémájával 

▪ A Fizika1i tárgy kisZH-inak problémáival foglalkoztam. 

▪ A Programozás alapjai 3. tárgy kisZH-inak problémájával foglalkoztam a hónap során 

folyamatosan. 

▪ Az Adatbázisok tárgy laborbeugróinak problémáival foglalkoztam. 

▪ A Szoftvertechnológia tárgy házi feladatával kapcsolatos panasszal foglalkoztam. 

▪ A nyomtatott jegyzetekkel foglalkoztam 

▪ A Hálózatba kapcsolt adatbázisok c. tárgy TAD módosítása körüli problémákkal foglalkoztam 

▪ Továbbítottam bizottságok anyagait a TMCS levelezőlistájára  

▪ Rendszerelmélet c. tárgy ZH megtekintése körüli problémákkal foglalkoztam 

▪ Véleményeztem a nyomtatott jegyzetek felmérés kérdőívét  

▪ Az Üzleti jog kvízek körüli problémákkal  

▪ ZH alatt karanténkötelezett hallgatók pótlási lehetőségeivel, ezzel kapcsolatos eljárásrenddel 

foglalkoztam 

▪ Az Elektronika 1 pótZH esetleges nehézségével foglalkoztam  

▪ Üzleti jog B pótZH körüli problémákkal foglalkoztam  

▪ Üzleti jog kvízekkel kapcsolatos problémákkal foglalkoztam  

▪ Görbék, felületek és transzformációk tárgy problémáival foglalkoztam  

▪ Szoftvertechnológia vizsga ponthatára körüli problémákkal foglalkoztam  

▪ Elektronika 1 kapcsán a keresztféléves tárgymeghirdetésekkel foglalkoztam  

▪ Záróvizsga lebonyolításával foglalkoztam hallgatói levelek kapcsán  

▪ Neptun fizetés szünetelése körüli hallgatói kérdésekkel foglalkoztam  

▪ IT eszközök technológiája pótZH létszámkorlátja körüli problémákkal foglalkoztam 

▪ Átnéztem a 32 db Űrmérnök TAD-ot és jeleztem az általam észrevett hibákat 

▪ Záróvizsgázó és MSc felvételiző hallgatók kérdései kapcsán foglalkoztam részletesen a képzés 

befejezésének adminisztratív folyamataival 

▪ Egy hallgatói kérdés kapcsán mérnökinformatikus BSc jelenlegi felvételi követelményeivel 

▪ foglalkoztam  

▪ Villamosenergia átvitel aláírások és jegyek adminisztrációs problémáival foglalkoztam  

▪ Elektronika 1 tárgy kapcsán egy hallgató vizsgázási problémájával foglalkoztam 

▪ Véleményeztem a demonstrátoroknak szánt gyorstalpaló dokumentumot. 

▪ Átnéztem a Kari Tanács oktatással kapcsolatos előterjesztéseit és jeleztem észrevételeimet. 

▪ Szorgalmaztam az Űrmérnök szakirányú továbbképzés TAD-jainak átnézését 

o Átnéztem őket 

▪ Szorgalmaztam az új Villamosmérnöki TAD-ok átnézését 
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o 9 TAD-ot néztem át 

▪ Szorgalmaztam az új Mérnökinformatikus TAD-ok átnézését 

o 4 TAD-ot néztem át 

▪ Foglalkoztam a Tárgygráffal 

▪ Foglalkoztam az OMR-rel 

▪ Foglalkoztam az Adatbázisok vizsgák lebonyolításával 

▪ Átnéztem a tervezett SZMSZ módosítást és véleményeztem az Oktatási Referenshez és a 

TMCS-hez köthető részeket 

▪ A felzárkóztató kurzusok indítása körüli szabályokkal foglalkoztam 

▪ Az Üzemmérnök informatikus mérföldköveinek változó előkövetelményeivel foglalkoztam 

▪ Bizottságok körüli aktualitásokkal foglalkoztam 

PR MUNKACSOPORTBAN ELVÉGZETT FELADATOK 

 
 

▪ A Specializáció tájékoztató véleményfelmérő kérdőívének PR-olását szorgalmaztam 

▪ Szorgalmaztam a Kérvényminták javítását a honlapon 

▪ Szorgalmaztam a GTK projekt PR-olását. 

▪ Szorgalmaztam az importálható ZH naptárak publikálását. 

JUTTATÁSI BIZOTTSÁGBAN ELVÉGZETT FELADATOK 

 
 

▪ Részt vettem a 3 szociális bírálói tréningen 

▪ Részt vettem 2 kiscsoportos szocbírálói tréningen 

▪ Az egészségügyi mérnök hallgatók karra történő felvételével foglalkoztam a tanulmányi 

ösztöndíjosztás kapcsán. Ehhez kapcsolódóan átnéztem a tanulmányi ösztöndíjosztás elveinek 

vonatkozó részeit és jeleztem észrevételeimet, javaslataimat 

SAJÁT PROJEKTEK, ESETI FELADATOK 

 
 

▪ MBB Beoktatás munkacsoport: 

o Rendszeresen egyeztettem a munkacsoport feladatairól, készülő dokumentumokról 

Szeszlér Dáviddal és a munkacsoport HK-s delegáltjaival 

o Összegyűjtöttem az eddigi releváns, HK-s anyagokat 

o Egyeztettem a TMCS-vel a munkacsoport feladatkörével kapcsolatban 

o Koordináltam a TTK-s és VIK-es tárgyak összehasonlítására készülő dokumentum 

készítési folyamatát 

o Ellenőriztem a dokumentumot 

▪ Specializáció tájékoztató véleményfelmérő projekt 

o Átdolgoztam egy pár évvel ezelőtti formot a vélemények felméréséhez  

o Egyeztettem Held Noémivel a projekt formjának publikálása kapcsán 
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o Egyeztettem Jekkel Patrikkal a kiértkelésről 

o Átnéztem az elkészült anyagot 

▪ TTK projekt 

o A projekthez készült form PR-olásával foglalkoztam 

o Megszerkesztettem a Formra érkező válaszokat tartalmazó táblázatot, hogy a 

kiértékelés könnyen elkészíthető legyen 

o Elkészítettem 2 tárgy (Matematika A1 és A2) véglegesnek szánt dokumentumát, melyek 

mintául szolgáltak a projektben résztvevők számára a saját tárgyaik dokumentumainak 

befejezéséhez 

o Elkészítettem több tárgy kiértékelését 

o A vélemények alapján kértem a projektben részt vevőket, hogy javítsák a 

dokumentumokat 

o Összeállítottam a véglegesnek szánt anyagot 

o Rendszeresen egyeztettem a projektben részt vevőkkel a dokumentumok készítéséről, 

felmerülő kérdéseikről 

o Készítettem egy rövid és egy nagyon rövid összefoglalót a teljes anyagból. 

o Szorgalmaztam az összegyűlt anyag elküldését a kari vezetésnek 

▪ Kisokos projekt 

o ZH kisokos, Vizsga kisokos, NEPTUN kisokos 

▪ Egyeztettem Nagy Leventével, Mester Gyöngyvérrel, Rajczi Barnabással, Gitta 

Mártonnal és Jekkel Patrikkal a kisokosok tartalmi formai elvárásairól 

▪ Átnéztem az elkészült kisokosokat 

▪ Egyeztettem az illetékesekkel az Impulzusba történő publiálásukról 

▪ BProf felmérés projekt 

o Egyeztettem a projekt felelősével (Tóbiás Anna) a form elkészüléséről és publikálásáról 

▪ EÜSZB Felmérés projekt 

o Részt vettem egy munkacsoporti megbeszélésen 

o A tervezett formot véleményeztettem a munkacsoporttal 

o Az elkészült anyagot továbbítottam a munkacsoportnak 

▪ TMCS nyári/őszi/tavaszi projektek 

o Foglalkoztam a projekt tervekkel 

o Egyeztettem ezeket a TMCS-vel 

o Egyeztettem a felelősökkel 

▪ Gólyatábor 

o Frissítettem a Gólyatábori és Gólyaheti bemutatkozáshoz az Oktatási referens és a 

Tanulmányi Munkacsoport vezető bemutatkozó szövegét 

o Megtartottam GTB előtáborban a HK előadást 

▪ GTK projekt 

o Rendszeresen egyeztettem Nagy Leventével a projekttel kapcsolatos kérdéseiről 

o Véleményeztem a készülő anyagot 

o Elkészítettem több tárgy kiértékelését 

o Szorgalmaztam az összegyűlt anyag elküldését a kari vezetésnek 

▪ OB szabályzatok munkabizottság projekt: 

o Részletesen foglalkoztam az előtanulmányi rendekkel 
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o  Foglalkoztam a specializáció besoroláshoz kapcsolódó szabályzattal és a Szakdolgozat 

o szabályzattal 

o Részt vettem egy megbeszélésen Sujbert Lászlóval, Jakab Tivadarral és Fehér Gáborral 

a témában 

o Tájékoztattam a TMCS-t a munkabizottság történéseiről, illetve összefoglaltam, hogy 

milyen kérdésekben kell meghatároznunk az álláspontunkat 

o Egyeztettem a munkabizottság oktatói tagjaival a HK álláspontjáról  

▪ Tárgyak csak angol nyelvű segédanyagokkal projekt 

o Átnéztem a táblázatot 

o Egyeztettem a projekttel kapcsolatban Seregélyes Viktóriával 

o Szorgalmaztam az összegyűlt anyag elküldését a kari vezetésnek 

o Kértem a munkacsoportot, hogy segítsenek összegyűjteni ezeket a tárgyakat 

▪ Hiányzó angol nyelvű TAD-ok 

o Átnéztem a táblázatot 

o Egyeztettem a projekttel kapcsolatban Rajczi Barnabással 

o Szorgalmaztam az összegyűlt anyag elküldését a kari vezetésnek 

EGYÉB FELADATOK 

 
 

▪ Részt vettem az Üléstartás tréningen  

▪ Részt vettem 2 darab KHK továbbképzőn 

▪ Részt vettem csapatépüléseken 

▪ Részt vettem a kari vezetéssel folytatott beszélgetésen 

▪ Részt vettem a HK napon 

▪ Részt vettem a gólyatábori megjelenésen 

▪ Részt vettem HK ZH felkészülő alkalmakon 

▪ Részt vettem a HK ZH-n 

▪ Személyiségteszteket töltöttem 

▪ Részt vettem tankörlátogatáson 4 alkalommal, összesen 8 tankörnél. 

▪ Részt vettem a Kari nyílt napon 

▪ Részt vettem az Education 

▪ Részt vettem ez EHK Mikulás kupa esti programján. 

▪ Részt vettem a Gólyakörtén. 

▪ Részt vettem 2 etikett tréningen 

RÖVID SZÖVEGES ÉRTÉKELÉS AZ ÉVES MUNKÁMRÓL 

 
 
Az elmúlt év során Tanulmányi Munkacsoport vezetőként főbb feladataim közé tartozott a Hallgatói 
Képviselet oktatási területének irányítása, a munkacsoport feladatainak, projektjeinek felügyelete, 
illetve a tanulmanyi@vik.hk-n történő levelezés koordinálása. Én foglalkoztam továbbá az oktatással 
kapcsolatos bizottságok delegáltjaival is. Az elmúlt egy évben számos projektet valósított meg a 
munkacsoport, aktívan részt vettünk a kari oktatással kapcsolatos bizottságok munkájában, továbbá 
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minden hallgatói kérésre igyekeztünk minél hamarabb választ adni, a problémákat megoldani, kezelni. 
Az elmúlt évet eredményesnek tekintem. A jelenléti oktatásba való visszatérés miatt számos 
problémát könnyebben sikerült megoldanunk, mérséklődött a hallgató panaszok mennyisége is. 
A következő évben a HK Oktatási referenseként fogom képviselni a hallgatói érdekeket. Az elmúlt 
év alatt magabiztossá váltam az oktatási területen, rengeteg tudást és tapasztalatot gyűjtöttem, így 
bízom benne, hogy a következő évben is eredményes munkát fogok tudni végezni. 


